الرئيس التنفيذي للمجموعة **Group Chief Executive Officer**

Date: 12 April 2022 Ref: 10 / 10 / 149 / 2022

To: Chief Executive Officer

Boursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

Subject: Disclosure of Material Information Distribution of Cash and Bonus Shares Dividends FYE 31 December 2021

In reference to the above, and in interest of Kuwait Finance House "KFH" at adhering to Clause (1-11) of CMA Executive Bylaws Book 12 (Listing Rules) and Clause (9-28) of Boursa Kuwait Rule Book, KFH would like to report the following:

As of Today, Tuesday 12 April 2022, Kuwait Clearing Company initiates the distribution of Cash Dividends and Bonus Shares, that approved by the Ordinary and Extra-Ordinary General Assemblies conducted on 21 March 2022, in accordance to the Corporate Actions Schedule confirmed on 28 March 2022:

- Cash Dividends will be deposited in the shareholders' bank accounts at KFH or other banks as instructed.
- Bonus Shares Dividends will be deposited in the shareholders' trading accounts with Kuwait Clearing Company for those who have a balance in their accounts. Bonus Shares Dividends will be deposited directly in the shareholders' register, for those shareholders who do not have balance in their accounts.

ست التمويل الكويي **Kuwait Finance House**

12 إيـــرىـــل 2022

2022 / 149 / 10 / 10

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم بورصة الكونت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية توزيع الأرباح النقدية وأسهم المنحة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2021

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بالمادة (1-11) من الكتاب الثاني عشر (قواعد الإدارج) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال والمأدة (9-28) من كتاب قواعد البورصة، يفيد ببتك بما يلي:

تم إعتبارا من اليوم الثلاثاء المو افق 12 إبريل 2022، البدء في توزيع الأرباح النقدية وأسهم المنحة لدى الشركة الكوبتية للمقاصة وفقاً لقرار الجمعية العامة العادية وغير العادية المنعقدة بتاريخ 21 مارس 2022 والجدول الزمني للإستحقاقات الذي تم تأكيده بتاريخ 28 مارس 2022:

- سيتم إيداع الأرباح النقدية في حسابات السادة المساهمين لدى ببتك أو البنوك الأخرى لمن أعطى منهم تعليمات بذلك.
- سيتم إيداع أسهم المنحة بحسابات تداول السادة المساهمين لدى الشركة الكوبتية للمقاصة لمن لديه رصيد أسهم بحساب التداول، وسيتم إيداع أسهم المنحة في سجل المساهمين مباشرة وذلك للسادة المساهمين ممن ليس لديهم رصيد أسهم في حسابات التداول.

Best Regards,

Abdulwahab Issa Al-Rushood **Acting Group Chief Executive Officer**



Kuwait Finance House

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،

عبد الوهاب عيسى الرشود الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكل

البريد الإلكتروني: www.kfh.com | corp@kfh.com

E: corp@kfh.com | www.kfh.com

12 April 2022

12 إبريل 2022

Kuwait Finance House (KFH)

بيت التمويل الكويتي (بيتك)

Appendix (11)

Disclosure of Material Information Form

ملحق رقم (11) نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Distribution of Cash and Bonus Shares Dividends

FYE 31 December 2021

توزيع الأرباح النقدية وأسهم المنحة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2021

Disclosure of Material Information

الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Date	Listed Company	Ticker
12 April 2022	Kuwait Finance House (KFH)	108

الرمز	اسم الشركة المدرجة	التاريخ
108	بيت التمويل الكويتي (بيتك)	12 إبريل 2022

Disclosure Title

عنوان الإفصاح

Distribution of Cash and Bonus Shares Dividends

FYE 31 December 2021

توزيع الأرباح النقدية وأسهم المنحة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2021

Material Information

المعلومة الجوهرية

As of Today, Tuesday 12 April 2022, Kuwait Clearing Company initiates the distribution of Cash Dividends and Bonus Shares, that approved by the Ordinary and Extra-Ordinary General Assemblies conducted on 21 March 2022, in accordance to the Corporate Actions Schedule confirmed on 28 March 2022:

تم إعتبارا من اليوم الثلاثاء المو افق 12 إبريل 2022، البدء في توزيع الأرباح النقدية وأسهم المنحة لدى الشركة الكويتية للمقاصة وفقاً لقرار الجمعية العامة العادية وغير العادية المنعقدة بتاريخ 21 مارس 2022 والجدول الزمني للإستحقاقات الذي تم تأكيده بتاريخ 28 مارس 2022:

- Cash Dividends will be deposited in the shareholders' bank accounts at KFH or other banks as instructed.
- سيتم إيداع الأرباح النقدية في حسابات السادة المساهمين لدى بيتك
 أو البنوك الأخرى لمن أعطى منهم تعليمات بذلك.
- Bonus Shares Dividends will be deposited in the shareholders' trading accounts with Kuwait Clearing Company for those who have a balance in their accounts.
 Bonus Shares Dividends will be deposited directly in the shareholders' register, for those shareholders who do not have balance in their accounts.
- سيتم إيداع أسهم المنحة بحسابات تداول السادة المساهمين لدى الشركة الكويتية للمقاصة لمن لديه رصيد أسهم بحساب التداول، وسيتم إيداع أسهم المنحة في سجل المساهمين مباشرة وذلك للسادة المساهمين ممن ليس لديهم رصيد أسهم في حسابات التداول.

Effect of the Material Information on the Company's Financial Position

أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

 Distribution of Cash Dividends and Bonus Shares in accordance with the General Assembly resolution conducted on 21 March 2022. توزيع الأرباح النقدية وأسهم المنحة وفقا لقرار الجمعية العامة المنعقدة بتاريخ 21 مارس 2022.

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر ، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهربة تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي المكات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.



